



Discover your definition of the “Right Thing To Do”

إكتشف تعريفك الشخصي للشيء الصحيح لفعله

Is it joyful? Dare to be joyful and serve in ways that bring you joy.

هل هو مبهج؟ تحدى نفسك للعيش ببهجة وخدمة الآخرين بطرق تجلب لك السعادة.

What are you doing when you make the biggest difference? Do more of that.

ما الذي تفعله حينما تحدث الفارق الأكبر؟ قم بفعله أكثر.



Discover your definition of the “Right Thing To Do”

إكتشف تعريفك الشخصي للشيء الصحيح لفعله

What are your strengths, talents and skills?
How can you use them more?

ما هي قواك و مواهبك و مهاراتك؟ كيف يمكنك استخدامها
بطريقة أشمل؟

What matters most to you now? Focus on that.

ما الأهم بالنسبة لك الآن؟ قم بالتركيز عليه.



Discover your definition of the “Right Thing To Do”

إكتشف تعريفك الشخصي للشيء الصحيح لفعله

What are the small opportunities you can create for yourself now? Big ones will follow, stop waiting for opportunities to make a difference.

ما الفرص الصغيرة التي يمكنك خلقها لنفسك الآن؟ ستأتي الفرص الكبيرة و توقف عن إنتظار الفرص كي تحدث فارقاً

Start with your immediate circle, the people you spent the most time with and bring your best self to them. How can you do the next right thing with them?

إبدأ بمحيطك الأساسي أي الناس الذين تتعامل معهم باستمرار و تمضي وقتك معهم. كيف يمكنك عمل الشيء الصحيح التالي معهم؟



Discover your definition of the “Right Thing To Do”

إكتشف تعريفك الشخصي للشيء الصحيح لفعله

<p>What can you do to make a difference? Focus on service and making a difference, success and the legacy you want to create will follow.</p>	<p>ما الذي يمكنك عمله كي تحدث فرقاً؟ ركز تفكيرك و أعمالك على الخدمة و العطاء و إحداث فرق في حياة الآخرين و سيتبعهم النجاح و الإرث الذي تريدهما.</p>
<p>With every little thing you complete, ask yourself: What have I learned so far? What can I change? What can I do better? And do it...</p>	<p>حينما تنتهي من المهام – إسأل نفسك – ما الذي تعلمته؟ ما الذي يمكنني تغييره و تحسينه؟ قم بالعمل به...</p>